
Vad hände  
på årets 
sista KF?

URVAL FRÅN DEN  4 DECEMBER

(Kommunfullmäktige)



Olle Johansson (S) 
ställde en interpellation 
till Kommunstyrelsens 

ordförande Hanna 
Bocander (M) om 

Utbildningsnämndens 
budget. 

KSO valde att besvara 
direkt i mötet. 

Interpellation:



Revidering av 
vatten- och 
avloppstaxa 

från 1/1 2024. 

Beslut enligt KS förslag. 
Reservation S, MP

Beslut:



 

Avveckling av 
kommunens kapital-
förvaltning för att 

minska upplånings-
behovet.

Beslut enligt KS förslag. 
Reservation: C, SD

Beslut:



 

Genomförandebeslut 
om projekt skyddsrum.

Behandlades inte av KF 
eftersom KS återremitterat 

ärendet till tekniska nämnden 
för fortsatt beredning.

Återremitterat:



 

Antagen 
fastighetspolicy.

   Efter debatt togs 
beslut enligt KS förslag. 

Reservation C, S, MP 
och SD.

Beslut:



 

Ny hyresmodell för 
Danderyds kommun 
och Djursholms AB, 

att gälla från  
1/1 2025.

Efter debatt togs 
beslut enligt KS förslag. 

Reservation C, S, MP och SD

Beslut:



 

Slutrapportering 
om att utreda en full-
stor idrottshall och 
svar på motioner 

bordlades.

Bordlades:



Se hela sändningen i  
efterhand på danderyd.se
Nästa kommunfullmäktige 
hålls den 22 januari. 
Välkommen att följa mötet  
på plats eller digitalt.

Vad händer nu?

Boris von Uexküll
Kommunfullmäktiges ordförande 


